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Parlamentul României

INTREBARE

Adresată domnului LUDOVIC ORBAN Prim-Ministru al României

De către doamna senator PSD: Emilia Arcan 
Circumscripția nr. 29, Neamț
Ședința Senatului României din data de 25 mai 2020

Obiectul întrebarii: Mai aveți contact cu realitatea?

Domnule Prim-Ministru,

Am intrat din starea de urgență în starea de alertă, iar miniștrii dvs. liberali, cu 
presedintele lohannis și dvs. în frunte, va contraziceți zilnic pe ce au voie și pe ce nu au voie 
românii să facă.

În această perioadă afacerile se închid, oamenii rămân fără locuri de muncă, medicii sunt 
la capătul puterilor, domenii întregi de activitate sunt la pământ, iar dvs si PNL veniti cu 
sfaturi, cu recomandări și cu promisiuni goale de tipul „vom vedea” și „vom face!”. Nimic 
altceva!

În rest, totul e “bine” în țară, toți românii așteaptă cu sufletul la gură să se iasă din starea 
de alertă ca să vadă ce promisiuni și ce minciuni le mai pregătesc guvernanții liberali care sunt 
ocupați cu organizarea de alegeri și cu ocuparea funcțiilor publice cu politruci și sponsori de 
partid!”

• Avem peste un milion de oameni care nu au loc de muncă,

Pentru ei ce faceți?

• Avem peste o jumătate de milion de firme românești aflate în pragul falimentului,

Pentru aceste firme ce faceți ?

• Avem zeci de mii de muncitori români la muncă în străinătate, în pragul disperării și 
batjocoriți.

• Pentru ei ce faceți? pare că nu mai aveți contact cu realitatea!



Va reamintesc că nu ati respectat legea care a prelungit starea de urgență, votată pe 16 aprilie, 
în care se prevedea că premierul va prezenta la fiecare șapte zile sau de câte ori este necesar un 
raport cuprinzând măsurile adoptate de govern.

Va rog să răspundeti la urmatoarele întrebări:

• câți români au fost testați pentru coronavirus?
• câți antreprenori au luat credite garantate de stat prin programul Ministerului 

Finantelor,
• câți au beneficiat de șomaj?
• care sunt măsurile luate pentru agricultură sau cum va sprijini Guvernul autoritățile 

locale care au cheltuit sume enorme pentru a cumpăra materiale sanitare?
• De ce Guvernul nu a venit până acum cu un plan de măsuri etapizat de relansare a 

activitătii economice?
• Daca exista interes atât de mare și pentru tinerii afectați de efectele economice ale 

pandemiei, pe cât este cel față de afacerile cu echipamente medicale pe care le 
patronează guvernul în această criză, guvernul condus de dvs?

Mă refer, în special, la tinerii care sunt pe punctul de a intra în câmpul muncii și sunt 
lipsiți de perspective de angajare pentru că firmele și-au închis porțile provizoriu sau 
definitiv.

De asemenea, va rog sa precizati ce masuri veti intreprinde pentru tinerii care sunt în 
ani educaționali terminali și fac parte din familii defavorizate și au nevoie de sprijin 
sub forma îndrumării în carieră si incadrarii în muncă.

Aștept răspunsul dumneavoastră în scris la Senatul României în conformitate cu 
art. 112 din Constituție și al art. 173 (4) din Regulamentul Senatului.

Va mulțumesc!

Emilia Arcan

Senator PSD Neamt


